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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 29 martie  2012  în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 

 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 31  consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. Lipsesc 
Cândea Dorin, Cutu Dorin, Munteanu Sorin, Răvăşilă Florin şi Spătaru Elisabeta.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 78/22.03.2012 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea 
consiliului judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei: 
 

1) -  Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a exerciţiului 

bugetar pentru bugetul propriu al  judeţului Timiş şi a situaţiilor financiare pe 
anul 2011. 

3) -  Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Variaş la Serviciul Public 
Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Variaş. 

4) -  Proiect de hotărâre privind completarea tarifelor pentru închirierea ocazională a  
Stadionului „Dan Păltinişanu” Timişoara. 

5) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului judeţean 682  de 
către SC”Forcesolar 1 „SRL Timişoara. 

6) -  Proiect de hotărâre privind declararea utilităţii publice a terenului arabil 
extravilan înscris  în CF nr. 147592 Timişoara. 

7) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului de închiriere a 
Stadionului "Dan Păltinişanu" Timişoara.  

8) -  Proiect de hotărâre pentru aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori  de transport rutier. 

9) - Proiect de hotărâre privind retragerea folosinţei gratuite a unui spaţiu din 
Palatul Administrativ.  

10) - Proiect de hotărâre privind aprobarea „Raportului privind stadiul realizării 
măsurilor din Programul integrat de gestionare a calităţii aerului pentru 
aglomerarea Timişoara, Comuna Remetea Mare şi Comuna Şag din judeţul 
Timiş”.  

11) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice al 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş pe anul 
2012. 

12) - Raport privind situaţia bunurilor Consiliului judeţean Timiş şi a unităţiilor 
subordonate ca urmare a inventarierii pe anul 2011. 
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13) - Raport privind activitatea desfăşurată în anul 2011. 
14) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a indicatorilor 

tehnico-economici ai investiţiei „Sistem integrat de management al deşeurilor 
în judeţul Timiş - Lucrări rutiere - Drumuri de acces la Staţia de transfer / 
Centrele de colectare (Timişoara, Deta, Jimbolia, Făget) şi Depozitele 
neconforme închise (Parţa, Buziaş, Jimbolia, Lugoj, Sânnicolau Mare, Făget)"  

15) -  Diverse 
 

 Având în vedere acestea, vă propun ca această întâlnire a noastră să se 
desfăşoare în două etape. În prima etapă să dezbatem punctele înscrise pe ordinea de 
zi fiind o şedinţă ordinară a plenului consiliului judeţean, iar în a doua parte,  să facem o 
şedinţă, a comisiilor de specialitate, reunită la care vom discuta pe  baza materialului 
primit de dumneavoastră în această dimineaţă, referitor la situaţia lui Poli şi a 
contractelor care sunt în acest moment. Toţi consilierii trebuie să fie informaţi şi toată 
lumea are în faţă documentaţia care cuprinde absolut tot ce s-a discutat . Şedinţa 
reunită a comisiilor nefiind şedinţă publică, vom rămâne doar noi şi toţi consilierii 
judeţeni, iar presa şi invitaţii care au participat la şedinţa de plen a consiliului judeţean 
vor pleca.   

Prin urmare, vă propun ca cea de-a doua parte a întâlnirii noastre să se 
desfăşoare ca o reuniune de comisii şi nu ca o şedinţă a plenului consiliului judeţean. 
De ce spun acest lucru? Pentru că documentaţia am primit-o ieri (28.03.2012) la ora 
15,00 şi e corect ca toţi consilierii judeţeni să fie informaţi despre această situaţie.  
 Am avut o discuţie după ora 15,00  cu domnul secretar al judeţului Petrişor 
Nădăştea şi cu domnul consilier judeţean Marius Cârceie pe care l-am rugat să ne 
consilieze. Discuţiile s-au finalizat destul de târziu, după ora 17 şi având în vedere acest 
lucru, vă propun să discutăm această problemă astăzi, în a doua parte a întâlnirii 
noastre, într-o şedinţă de comisiii reunită. 
 
 Dacă există observaţii referitor la oridinea de zi a plenului consiliului judeţean. 
Dacă nu, supun la vot ordinea de zi. 

Consililiul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 31  voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel 
Gheorghe,  Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 28 februarie 2012 
Consililiul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 31 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu 
Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, 
Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Grecu Marian  
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe,  Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari 
Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin 
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Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

 Înainte de a-i da cuvântul domnului Gheorghe Bologa aş vrea să vă spun  că îl 
felicităm pentru rezultatul  obţinut de echipă, respectiv avem  campioni naţionali la lupte 
atât la fete cât şi la băieţi.  
 Aveţi cuvântul domnuele consilier  judeţean Gheorghe Bologa.  
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 

Vă mulţumesc că mi-aţi dat ocazia să mă laud cu aceste rezultate. Sigur este 
prima etapă, concursul încă nu s-a încheiat, insă în turneul de la Braşov am reuşit să ne 
calificăm pe locul I înaintea multiplei campioane CSM Lugoj. Această din urmă  a rămas 
intactă, întrucât nu a  fost adus  nici un sportiv  de la Lugoj la Timişoara.  Echipa de la 
Timişoara are în componenţa sa un copil de la Jimbolia, 3 de la Timişoara iar restul 
copiilor sunt aduşi din altă parte.  

Prin urmare, avem o echipă care trage la obţinerea titlului şi, cu această ocazie, 
mulţumesc consiliului judeţean că a avut încredere şi a alocat bani la  CSM Timişoara  
pentru finanţarea acestei discipline sportive.  Sper şi am convingerea că la finalul 
turneului final al campionatului  vom reuşi să aducem un titlu de campion naţional la 
echipa de băieţi pentru CSM Timişoara, dar şi la echipa de lupte libere fete, care s-a 
clasat, de asemenea pe locul I cu 67 de puncte.  

În încheiere, vă mulţumesc încă o dată pentru susţinerea financiară acordată 
acestui club.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Felicitări tuturor celor din club.  
Pe de altă parte, vă reamintesc că în data de 9 aprilie vom sărbători 20 de ani de 

existenţă a Consiliului Judeţean Timiş. Prin urmare, vă rog să răspundeţi invitaţiei pe 
care o vom face tuturor consilierilor judeţeni şi nu numai, pentru că vor fi invitaţi şi  foşti 
consilieri judeţeni, foşti preşedinţi ai consiliului judeţean, vicepreşedinţi. Vă rog să vă 
marcaţi în calendar această zi, 9 aprile şi să participaţi la această aniversare.  

Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
 
 Doamna consilier judeţean Mariana Eftimie 

Ca în fiecare an şi anul acesta se desfăşoară la  Colegiul Silvic concursul „Noi şi 
Mediul”. Este a VIII-a ediţie a concursului şi vă adresez ,atât rugămintea că trebuie să 
avem în vedere importanţa mediului şi a curăţeniei din jurul nostru, cât şi invitaţia de a 
participa în număr cât mai mare la acest concurs. Reamintesc faptul că la prima ediţie a 
concursului, organizat în anul 2005, am avut participarea  colegilor din consiliul 
judeţean, iar acum este ultima ediţie în care organizez acest concurs în calitate de 
consilier judeţean şi am speranţa că veţi fi alături de mine participând în număr cât mai 
mare la acest concurs. Vă aştept mâine (30.03.2012) la ora 9.30 când este 
deschiderea.   

 
 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere a 

exerciţiului bugetar pentru bugetul propriu al  judeţului Timiş şi a situaţiilor 
financiare pe anul 2011. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

  Proiectul a fost analizat şi avizat favorabil de toate comisiile de specialitate. 
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  Dacă sunt discuţii? 
  Supun la  vot proiectul de hotărâre. 

Consililiul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Grecu Marian, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe,  Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu 
Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Variaş la 

Serviciul Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Variaş. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi 

Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot  proiectul de hotărâre 
Consililiul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana,  
Grecu Marian,  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina 
– Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe,  
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 

Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind completarea tarifelor pentru 
închirierea ocazională a Stadionului „Dan Păltinişanu” Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport, Comisia economică şi Comisia pentru administraţie publică. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun la  vot proiectul de hotărâre. 
Consililiul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana,  
Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu,  Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe,  Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari 
Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 
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Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei 
drumului judeţean 682  de către SC „Forcesolar 1” SRL Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice şi protecţia mediului şi Comisia economică. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consililiul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina 
– Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe,  
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan. 
 

 
 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind declararea utilităţii publice a 
terenului arabil extravilan înscris  în CF nr. 147592 Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţia publică şi 

Comisia de urbanism. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consililiul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe,  Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina 
– Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe,  
Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin, 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin. 
 
 

Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului 
de închiriere a Stadionului "Dan Păltinişanu" Timişoara.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru administraţie publică. 
Comisia economică nu a avizat proiectul de hotărâre, însă, a propus 

amendamente. Rog preşedintele comisiei să intervină şi să prezinte poziţia Comisiei. 
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Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
La contractul iniţial există o serie de acte adiţionale. În aceste acte adiţionale s-a 

modificat perioada de achitare a chiriei. Dacă înainte achitarea chiriei se făcea lunar 
acum s-a trecut la achitarea chiriei semestrial. De asemenea, era un articol în contractul 
iniţial care spunea: „dacă timp de 3 luni nu se achită chiria contractul nu mai este valabil 
şi, prin urmare nu mai avem nici o obligaţie faţă de chiriaş”.   

În urma trecerii la plata chiriei semestrial acel articol a dispărut, deşi, în mod 
normal el ar fi trebuit modificat  corespunzător şi se putea spune că dacă nu plăteşte 
chiria timp de 2 semestre consecutiv atunci se desfiinţează contractul. Acest lucru 
reprezintă şi amendamentul făcut de mine.  

În plus, a mai fost un amendament făcut de domnul consilier Viorel Matei şi-l rog 
pe domnia sa să-l susţină.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei  
Nu este  un amendament deosebit ci este ceva normal. Am fost de acord şi am 

propus ca această hotărâre cu privire la prelungirea contractului să fie valabilă în 
momentul în care clubul poate aduce acte doveditoare prin care ne arată că a stins 
toate datoriile ca să poată obţine licenţa.  Pentru că în acea perioadă, când noi 
discutam, am sunat la federaţie, întâmplător am acolo un prieten foarte bun de aproape 
30 de ani care ne-a atenţionat că trebuie să fim foarte atenţi şi să ne apărăm interesele.  

Pe de altă parte, aş vrea să vă spun că în cuantumul datoriei pe care o are faţă 
de consiliul judeţean trebuie să cerem un sechestru asiguratoriu pentru a bloca 
vânzarea de jucători.  Se vând jucători pe banda rulantă, iar de acest fapt m-au 
atenţionat cei de la federaţie şi nu o să dau nici un nume.  Mi se pare corect să-i dăm 
dreptul de prelungire a  închirierii  stadionului doar atunci când vom primi noi siguranţa 
că vor obţine licenţa.  

În situaţia în care nu-şi plăteşte datoriile, noi facem un contract pe un an de zile şi 
noi, consiliul judeţean, vom fi  stopaţi să mai avem orice activitate pentru că ni se va 
spune că l-am închiriat.  Acest club poate să-şi plătească datoriile, astfel încât peste o 
lună să poată obţine licenţa? Hai să spunem că ar putea, dar cu toate astea trebuie să 
luăm nişte măsuri de siguranţă.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu am în faţă referatul din partea Comisiei economice şi propunerea de 

amendamente ar fi : un amendament susţinut de preşedintele comisiei domnul  Viorel 
Sasca prin care propune ca la articolul 17 să se scrie: „contractul se desfiinţează de 
drept fără punerea în întârziere şi fără altă formalitate prealabilă în situaţia în care 
locatarul nu achită chiria şi penalităţile două semestre consecutiv”.  Este corect domnule 
consilier Viorel Sasca ? 

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Da, este  corect amendamentul. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Prin al doilea amendament venit din partea Comisiei economice se propune ca  

intrarea în vigoare a prezentului contract să fie condiţionat de obţinerea licenţei pentru 
Liga 1 de fotbal, precum şi de plata chiriei inclusiv penalităţile restante, până la data 
prezentă,  din partea SC Fotbal Club SA Timişoara.  

Acestea sunt cele două amendamente rezultate din Comisia economică, iar în 
acest moment, tot ce putem face este să le supunem la vot.  
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Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Sunt de acord cu amendamentele propuse de colegi, însă la amendamentul 

domnului Matei Viorel am ceva de spus, şi anume, că suntem într-un cerc vicios pentru 
că dacă acum condiţionăm intrarea în vigoare a acestui contract de obţinerea licenţei, 
atunci Fedearţia Română de Fotbal va condiţiona obţinerea licenţei de acest contract.  

Deci, este o problemă pe care trebuie să o rezolvăm. În momentul în care un club 
depune dosarul de licenţiere are obligaţia să prezinte un contract de închiriere a unui 
stadion pe care poate să joace.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei  
Tot ceea ce am dorit este să se aducă argumente şi documente prin care să 

dovedească plata datoriile pentru că doar în acest caz poţi obţine licenţa.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Asta este o altă discuţie care, de asemenea, ne face să intrăm într-un alt cerc 

vicios.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Vă rog să-mi permiteţi să intervin, să fac câteva precizări.  
În legătură cu primul amendament, modul în care se plăteşte chiria este stabilit 

de articolul 9 din contract. Este adevărat că înainte se plătea lunar, iar apoi s-a stabilit 
că dacă nu achită 3 luni atunci se desfiinţează de drept contractul.  

Întrucât articolul 9 l-am modificat, la sugestia dumneavoastră, în sensul de a nu 
mai plăti penalităţi, deşi chiria se stabileşte  lunar să se plătească semestrial. Sigur că 
noi am putea să menţinem  articol 17 în forma în care era potrivit art. 9, în sensul că  nu 
plăteşte semestrial, inclusiv penalităţile, se reziliază de drept.  

Dumneavoastră aţi propus acum, prin amendamentul făcut,  că dacă nu plăteşte 
două semestre consecutiv contractul se reziliază de drept.  Eu aş pleda pentru două 
semestre consecutiv pentru că noi anul trecut la acest contract am avut două acte 
adiţionale.  Un act adiţional încheiat în 30 martie 2010 , prin care am spus că acest 
contract încetează de drept în situaţia în care locatarul nu obţine sau i se retrage licenţa 
din Liga I de fotbal. În septembrie 2010 acest articol a fost abrogat.  

Acum facem coroborarea între cele două articole, inclusiv ceea ce a spus domnul 
consilier judeţean Leontin De Maio. Criteriile de licenţiere ale FRF, la criteriu 
infrastructură,  care cuprinde stadionul şi terenurile necesare pentru antrenament şi joc, 
atât la echipa mare cât şi la echipele de tineret şi juniori, se menţionează expres că 
trebuie să se ofere garanţii în legătură cu păstrarea termenului închirierii pe perioada 
licenţierii.  

Prin urmare, din acest punct de vedere, dacă nu desfiinţăm acest contract decât 
după două semestre, adică un an de zile, înseamnă că pe perioada acelui an noi oferim 
garanţiile solicitate de federaţie la licenţiere.  

Din acest motiv, personal sunt de acord cu amendamentul prin care se propune 
modificarea art. 17, însă aşa cum dumneavoastră aţi hotărât odată, pe baza analizei 
făcute, că revocăm problema cu licenţierea,  să nu adoptăm un asemenea 
amendament.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Deci, ca urmare a  sugestiei domnului Leontin De Maio şi a propunerii domnului 

secretar, se constată că primul amendament, făcut de către Comisia economică, 
rezolvă relaţia contractuală între consiliul judeţean şi club şi, în acelaşi timp, asigurăm 
garanţia pentru depunerea documentaţiei în vederea obţinerii licenţei. Deci, acest prim 
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amendament ar fi acoperitor din punct de vedere al relaţiei dintre consiliul judeţean ca 
proprietar al stadionului şi clubul care îşi desfăşoară activitatea pe stadion.  

Cel de-al doilea amendament, din punctul meu de vedere ar putea fi acoperitor 
prin primul amendament.  Nu cred că este  cazul să-i  condiţionam de obţinerea licenţei 
pentru că echipa poate să joace în continuare în Liga a II-a . Un contract de închiriere 
între două entităţi nu are legătură, comercial vorbind,  cu ceea ce se întâmplă în 
activitatea sportivă a clubului respectiv.  

Dacă sunt şi alte observaţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei  
Dumneavoastră sunteţi o persoană diplomată, vă admir, dar una am solicitat eu 

şi alta explicaţi dumneavoastră. Nu există nici o legătură între cele două amendamente. 
Vă repet că am solicitat doar garanţii din partea acestui club că are posibilitatea 
financiară  şi că îşi plăteşte datoriile. Pentru a obţine o licenţă trebuie să ai achitate 
toate datoriile. Acesta este singurul lucru pe care l-am solicitat şi nu am cerut anulare 
licenţei.  În momentul în care şi-a achitat datoriile contractul merge de drept.  

Am cerut nişte garanţii ca să nu ne mai ducă cu vorba, aşa cum ne-a dus ani de 
zile. Nu am nimic împotriva echipei, dar dacă au făcut bani atunci să plătească datoriile 
şi să obţină licenţa. Credeţi că va obţine licenţa numai pe baza contractului nostru de 
închiriere.  

Putem da acest contract cu menţiunea că el este valabil în momentul achitării 
datoriilor pentru a putea obţine licenţa. Deci, nu am solicitat niciodată anularea licenţei. 
Am cerut doar să „deschidă portofelul”.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, toată lumea a înţeles că dumneavoastră nu aţi solicitat anularea licenţei. 

Problema este că există un contract între un proprietar şi un chiriaş care nu are nici o 
legătură cu situaţia financiară a chiriaşului.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Dacă din propunerea domnului Viorel Matei s-ar scoate prima parte, cea 

condiţionată de obţinerea licenţei şi ar râmâne doar: „intrarea în vigoare a prezentului 
contract este condiţionat de plata chiriei, inclusiv a  penalităţilor până la data prezentei”.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, dar el este subsidiar punctului 1.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Da, eu am înţeles lucrul acesta. Acum este doar problema domnului Viorel Matei.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei 
Nu este problema mea. Haideţi să nu mai facem interpretări. Este problema 

clubului. Câte datorii are?  Ce ne este ruşine să ne cerem banii? Nu este nici o legătură 
între cele două puncte. Să îşi plătească datoria şi îi vom da totul.  Orice chiriaş care nu 
îşi plăteşte datoria este evacuat.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, recunosc faptul că atunci când nu pricep ceva pun  

întrebări. Acum vin cu o solicitare către plen în vederea închirierii acestei săli pentru 
sindicat pe termen de un an de zile şi dacă după două semestre nu vă plătesc chiria 
vedeţi dumneavoastră ce faceţi cu sala aceasta.  
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Ideea este că nu înţeleg de ce închiriem cuiva ceva pentru care nu a plătit şi revin 
la propunerea făcută mai de mult, respectiv dacă tot vrem să ajutăm clubul de ce trebuie 
să închiriem la sumele acestea şi de ce nu suportăm noi?  De ce nu înfiinţăm noi un 
club? Soluţii sunt dar încă nu le-am găsit. Probabil viitorul consiliu va fi mai isteţ.  

Pare interesant faptul că deşi nu ne-a plătit pănă azi, îi mai prelungim contractul 
în continuare şi culmea, dacă după două semestre nu plăteşte abia atunci anulăm 
contractul. În condiţiile astea nu vreţi să îmi închiriaţi şi mie sala asta?  Facem un 
contract.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
De ce nu aţi cerut? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Vă cer acum. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Dar veniţi cu o solicitare în scris şi discutăm în comisii apoi în plenul consiliului 
judeţean. 

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Vă mulţumesc.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Aş vrea să ştiu dacă închiriem  stadionul pentru  24 din 24 de ore sau doar zilnic  

pentru 8 ore.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Închirierea este 24 din 24.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Şi, de exemplu, atunci când cântă Lepa Brena cine ia bani? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Noi, consiliul judeţean.  
La un moment dat s-a pus problema închirierii pe oră a stadionului, însă acest 

lucru înseamnă că după un antrenament de 2-3 ore toată lumea îşi ia bagajele, jucătorii 
îşi iau toate lucrurile şi vin a doua zi între orele 9-10 să îşi facă antrenamentele. Practic, 
fotbalul nu este o activitate care să le permită să intre şi să iasă tarifar. Nu e sală de 
sport unde vin şi alţi sportivi să practice alte sporturi timp de 1 – 2 ore.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Domnule preşedinte, pot să ne spună colegii din executiv care este debitul chiriei 

pe care clubul trebuie să ni-l plătească? Vrem să ştim acest lucru  pentru a face un nou 
amendament la amendamentele propuse sau de fapt, ei sunt în regulă, iar noi doar îi 
supărăm sau le transmitem nişte mesaje negative deşi ei sunt nevinovaţi.  

Noi trebuie să ştim astăzi dacă au 10 milioane de euro de plată, ce facem? Îi 
iertăm sau mergem mai departe şi le mai dăm încă un an.  

Sunt de acord că nu putem bloca activitatea echipei dar trebuie să ştim care sunt 
datoriile lor faţă de noi la ora actuală.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Amendamentele apărute nu sunt ale mele ci ale Comisiei economice. În această 

comisie din care şi dumneavoastră faceţi parte s-au prezentat exact care sunt datoriile 
actuale ale clubului referitor la chirie.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Da, din acest motiv au fost făcute amendamente. Vreau totuşi să ni se spuna aici 

în plen ca să cunoască şi ceilalţi colegi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun, doamna Ursu Mirela ne spune şi domnul consilier judeţean Viorel Sasca 

confirmă că valoarea totală acestora este de 235 mii lei fără penalităţi.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Dacă dumneavoastră, ca preşedinte, propuneţi să mergem mai departe, atunci 

aprobăm amendamentele.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am o ordine de zi care a trecut prin comisii. Desigur, propun să mergem mai 

departe pentru că eu consider că nu ar fi nici un fel de motivaţie, în acest moment, până 
nu se lămuresc toate treburile cu Poli, să blocăm printr-un act administrativ o eventuală 
posibilitate de obţinere a unei licenţe sau o eventuală posibilitate de a juca chiar în Liga 
a II-a pe un stadion închiriat de la consiliul judeţean.  

Problema este dacă blocăm sau nu posibilitatea de a juca pe acest teren.   
 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei 
Domnule preşedinte, nu se pune problema de a bloca ci de a intra în legalitate. 

Vă rugăm nu interpretaţi ceea ce am propus noi că este supărător. Suntem toţi oameni 
integrii şi ştim ce propunem. Ne-am săturat să tot mergem din datorie în datorie. Cum 
noi suntem corecţi faţă de cei căroa trebuie să le plătim, la fel şi acest puternic club şi 
acest puternic om de afaceri poate să îşi plătească datoriile.  

Dacă vreţi luăm o hotărâre prin care, şi aici vă rog să vă amintiţi că la Comisia 
economică, unde aţi participat, am propus să fie o plată aşa simbolică de un leu sau 
chiar să le dăm gratis dacă vrem să ajutăm fotbalul.  Tot ceea ce am propus noi, dacă 
rămânem pe acelaşi sistem, este de a rămâne în legalitate. Dacă vreţi, haideţi să 
propunem să le punem la dispoziţie acest stadion  cu titlu gratuit. Fiind  o activitate 
sportivă şi putem face acest lucru. Este supărător să mergem dintr-o datorie în alta. 
Este un compromis pe care nu-l putem face la infinit.  Iubesc fotbalul şi sunt pentru 
fotbal, însă haideţi să fim corecţi. Nu văd ce ar fi de ascuns aici.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Absolut nimic nu este de-ascuns. Un singur lucru  este neconform. Sigur 

declaraţia dumneavoastră este corectă atunci când spuneţi să dăm cu titlu gratuit 
stadionul, dar uitaţi că în acea sumă nu este doar chiria ci şi toate utilităţile care nu pot fi 
plătite cu zero lei. Este un raport comercial între un chiriaş şi un proprietar. Da, chiria 
poate fi zero lei, dar utilităţile trebuie plătite pentru că există contracte cu furnizorii de 
utilităţi. Sumă totală este suma datoriilor către aceşti furnizori de utilităţi şi pe care le 
plătim noi, în prima fază, prin Direcţia de Prestări Servicii, iar acum prin factura 
respectivă încercăm să ne recuperăm bani de la club împreună cu chiria şi nimic 
altceva.  

Nu problema chiriei în sine este ci problema utilităţilor (apă, gaz, canal, etc.) 
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Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
Stimaţi colegi, avem în faţă un proiect de hotărâre prin care ni se solicită 

prelungirea contractului de închiriere pentru perioada 01.08.2012 – 31.07.2013 în 
vederea obţinerii licenţei.  Amendamentul propus de Comisia economică, prin care 
solicită să devină caduc actulul  adiţional în momentul în care după două semestre 
consecutive nu este plătită chiria, e foarte bun.  Prin urmare, vă propun să aprobăm 
acest amendament.  Este vorba de semestrul II/2012 şi semestrul I/2013, iar dacă după 
aceste două semestre consecutive nu şi-a plătit datoria atunci contractul se reziliază.  

Din acest motiv, aşa cum am mai spus, vă propun să aprobăm amendamentul 
acesta.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, susţin şi eu aprobarea primului amendament pentru că 

acelaşi lucru spune şi titlul proiectului de hotăre, respectiv că trebuie să aprobăm 
prelungirea unui contract. În ceea ce priveşte recuperarea datoriilor  pe care acest club 
le are faţă de noi se rezolvă foarte simplu. Vom cumpăra acţiuni sau nu, iar din suma pe 
care va trebui să o plătim vânzătorului ne recuperăm toate debitele.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, aveţi dreptate dar acest lucru reprezintă o etapă viitoare. Acum discutăm de 

contractul de închiriere. Dacă mai sunt şi alte intervenţii? Dacă nu, în aceste condiţii 
supun la vot primul amendament al Comisiei economice.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat primul amendament al Comisiei economice cu 
25  voturi „pentru „ din partea doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cârceie Marius, Chiforeanu Ioan, Coifan Viorel, 
Cojocaru Elisabeta, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, De Maio Leontin, Gaita Oana, 
Grecu Marian, Hehn Dorin, Matei Viorel, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, 
Preunca Daniel, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Supuran Sorin, Szatmari 
Ştefan, Tiuch Cătălin şi 4 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Eftimie 
Mariana, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia şi Negoiţă Adrian.  

 
 Supunem la vot şi cel de-al doilea amendament al Comisiei economice prin care 
se propune ca intrarea în vigoare a prezentului contract să fie condiţionată de obţinerea 
licenţei pentru Liga I de fotbal, de plata chiriei, inclusiv penalităţile restante până la data 
prezentă din partea SC Fotbal Club Timişoara. Acesta este amendementul . 

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
Cu permisiunea dumneavoastră aş dori să fac câteva precizări.  Vă amintiţi că v-

am spus prima dată că această problemă am avut-o la art. 16 din contract care spunea 
„contractul încetează de drept în situaţia în care locatarul nu obţine sau i se retrage 
licenţa de joc în Liga I de fotbal”. Deci, amendamentul ar trebui să fie şi în Liga I şi în 
Liga a II-a.  Acesta ar fi amendamentul  şi articolul din contract pe care acum îl 
reactivăm, deşi data trecută l-am revocat. Chiar daca trebuie să repet, vă spun că avem 
articol în contract pe care îl reactivăm. Ceea ce aveţi dumneavoastră este o 
condiţionare nu un articol în contract.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Este adevărat dar am obligaţia să-l supun votului întrucât este un amendament  

la care domnul consilier judeţean Viorel Sasca a sugerat scoaterea primei părţi, 
respectiv cea care se referă la obţinerea licenţei.  
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Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Eu am făcut o propunere. Râmâne să vedem dacă domnul coleg o acceptă.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci, propunerea Comisiei economice , prin preşedintele comisiei, este ca prima 

parte a frazei să fie scoase cuvintele „de obţinerea licenţei în Liga I”, rămânând astfel 
amendamentul în forma:” intrarea în vigoare a prezentului contract este condiţionată de 
plata chiriei inclusiv penalităţile restante până la data prezentă din partea SC Fotbal 
Club Timişoara. 

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Da, dar până la data aprobării contractului.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Cred că cel mai bine este să spunem până la data de 31 iulie 2012,  întrucât 

intrarea în  vigoare a noului contract  este  01 august  2012 .  
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Semnarea se face acum, în caz contrar nu se pot depune documentele de 

licenţiere. Intrarea în vigoare este la data de 01 august 2012 .  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Şi în prima intervenţie am propus să aprobăm un amendament la prezentul 

contract care ne obligă  că dacă nu au plătit să nu le mai dăm în continuare. Deci cum le 
dăm astăzi?   

Ori ne însuşim datoria şi acceptăm să ni se plătească într-un termen rezonabil şi 
semnăm contractul, ori în mod legal, astăzi, nu putem aproba prelungirea contractului, 
pentru că în acest caz ne contrazicem singuri.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Nu. Putem aproba prelungirea contractului.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Doar dacă suntem de acord că nu şi-au plătit datoria şi acceptăm să o plătească, 

nu conform contractului, ci conform hotărârii noastre.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Aprobând amendamentul 1 prin care se spune că: „ contractul se desfiinţează de 

drept, fără punerea în întârziere şi fără altă formalitate prealabilă în situaţia în care 
locatarul nu achită chiria şi penalităţile în termen de două semestre consecutive.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Da, dar acest lucru este valabil de la 01 august 2012.   
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Nu. În această situaţie ne aflăm acum. 
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Chiar şi domnul secretar confirmă că nu ne aflăm şi este vorba despre viitorul 

contract.  
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Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
Domnilor consilieri judeţeni, suntem la final de mandat şi întotdeauna mă simt 

obligat să fac, vorba domnului Matei Viorel, pe deşteptul.   
Vreau să vă spun că acest contract este, de fapt,  un act adiţional la contractul de 

bază,  pe care îl aprobăm astăzi.  Actul adiţional trebuie semnat mâine pentru a putea 
face dovada la federaţie că îndeplineşte unul din  criteriile impuse pentru obţinerea 
licenţei.  Din acest punct de vedere, aşa cum spus şi prima dată, dacă primul 
amendament se aprobă, fapt ce s-a şi întâmplat, noi asigurăm şi garanţia solicitată de 
Comisia de licenţiere, respectiv că în sezonul următor echipa are terenul de joc, iar ceea 
ce propuneţi dumneavoastră este, de fapt, reactivarea art. 16 din contract prin care, 
contractul înceta dacă nu obţine licenţa.  Deci, amendamentul pe care l-aţi făcut este de 
fapt, reactivarea acelui articol pe care tot noi l-am revocat într-o şedinţă anterioară.  

Prin urmare, nu putem pune astfel de condiţii, respectiv că nu aprobăm dacă nu 
achită datoriile, pentru că nu are legătură cu s-a întâmplat  şi are legătură cu ce va fi.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Ne aflăm astăzi pe un contract pe baza căruia discutăm despre un viitor contract, 

pe un act adiţional, în care se discută despre achitarea datoriei la zi. Nu sunt împotrivă, 
însă, dacă trebuie să o facem legal şi oficial, atunci trebuie să fim de acord  cu un prim 
amendament sau cu o primă măsură, respectiv aceea prin care nu luăm în considerare 
faptul că astăzi clubul are 230 mii lei datorie către consiliul judeţean. Trecem de această 
etapă, suntem de acord că nu luăm în considerare pe vechiul contract, pentru că  puneţi 
o graniţă între noul şi vechiul contract, deşi abia la 01 august 2012 discutăm cu ei 
pentru încă un an de zile despre cele două semestre consecutive pe care le aprobăm,  

Nu spun că trebuie să reactivăm art. 16 pentru că dacă facem acest lucru chiar 
că nu mai putem semna astăzi.  Deci, ori hotărâm, cu toate că au datorii 230 mii lei, să 
dăm contractul pentru un an şi, aşa cum spunea domnul Adrian Negoiţă s-ar putea să 
nu primim bani nici după acel an, dar nu e nici o problemă, ori s-ar putea, după 
declaraţiile preşedintelui, date la TV, să nu intrăm în nici un fel de relaţie, indiferent de 
natura ei (contractuală, de concensionare, de preluare,  etc) cu POLI şi prin solicitarea 
oficială transmisă nouă de către Clubul POLI ni se aduce la cunoştinţă foarte clar faptul 
că acţionarii nu îşi mai asumă sezonul competiţional 2012 – 2013 în condiţiile în care 
puterea locală nu va ajuta în continuare activitatea sportivă a echipei.  

Deci, sunt nişte lucruri condiţionate. Mai mult de cât atât, am înţeles că ne 
întâlnim după plenul consiliului judeţean să discutăm despre Poli. Dar dacă aprobăm 
acum, ceea ce avem ca şi carte de credit în mâna dânşilor, ce-o să mai discutăm?  Ne 
întâlnim doar formal? Atunci nu ne mai întâlnim şi rog colegii din coaliţie să nu se mai 
întâlnească.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnilor sunt două chestiuni diferite. În primul rând, trebuie să fie clar pentru 

toată lumea faptul că nu am dat nici o declaraţie la televizor.  Dacă s-a luat din context 
sau din „alergări pe stradă după mine” eu nu am nici o vină.  M-am ferit să dau ori ce fel 
de declaraţie până astăzi când ne întâlnim în plenul consiliului judeţean. Aici am vrut să 
prezint situaţia în care ne aflăm. Nu am spus nici că ne asociem sau nu şi nici nu am 
făcut alte declaraţii pozitive sau negative. O singură declaraţie s-a dat ieri. A fost, de 
fapt, un comunicat de presă dat de Jana Lavritz prin care informa că până la ora 14,00 
nu s-a primit nici un document.  

În al doilea rând, indiferent dacă preluăm sau nu, dacă continuăm sau nu, aici 
este vorba de o condiţie de licenţere, de un contract care trebuie să se întâmple  între 
proprietar şi chiriaş. Sigur că putem pune condiţia prin care, dacă până în data de 
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31.07.2012 nu sunt achitate datoriile, contractul la momentul respectiv se anulează.  
Acest lucru este cu totul altceva, însă nu putem să ne legăm de licenţiere.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Domnule secretar, formularea cu „data intrării în vigoare a contractului” este 

corectă?  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Dumneavoastră formulaţi tot felul de amendamente, iar eu v-am explicat că nu 

sunt corecte.  Alte explicaţi nu vă mai pot da. Supuneţi la vot şi vedem ce-o să iasă.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei 
Sunt dator să spun că dacă am afirmat că dumneavoastră domnule secretar 

„faceţi pe deşteptul” este calitatea pe care o aveţi pentru că ne cunoaştem de 30 de ani. 
Nu puteam să vă spun altfel decât sunteţi.  

Pe de altă parte, dumneavoastră credeţi că în viaţa noastră nu am avut o 
afacere, nu avem relaţii sau credeţi că domnul Secretar al judeţului Timiş Petrişor 
Nădăştean ne învaţă legislaţie? Credeţi că suntem chiar atât de lipsiţi de judecată?  

Eu nu m-am referit nici la licenţiere,  nici la altceva. Tot ceea ce am cerut a fost 
ca această prelungire sau acest contract să fie valabil din momentul în care se achită 
datoriile restante. Nu putem să tolerăm la nesfârşit această problemă.  

Da, s-a scris, dar mi-am retras amendamentul, însă, domnule Nădăştean, nu 
cred că nu este corect să cer unui datornic să-şi plătească datoriile ca să-l mai las „în 
casă”.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule consilier, intrarea în vigoare a prezentului contract este condiţionată de 

plata chiriei, inclusiv penalităţile restante până la data de 31 iulie 2012.  E corect? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei 
Da. În plus, niciodată nu am spus că semnăm. Am spus că semnăm contractul, 

mergem mai departe, dar dacă nu îşi achită datoriile  este nul.  
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Nu ştiu dacă este corect, însă am o întrebare pentru domnul secretar şi îl rog pe 

domnia sa să ne spună dacă împietează sau nu această condiţionare la licenţiere? 
Poate cineva să ne spună dacă, în cazul în care nu îşi achită datoriile până la 
31.07.2012   nu mai intră în vigoare, acest lucru împietează cu ceva obţinerea licenţei? 

Deci, pe scurt, întrebarea e clară şi vrem să ştim dacă poate clubul de fotbal să 
spună că nu a obţinut licenţa datorită condiţionării impuse de consiliul judeţean?  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Întrebarea mea se adresează colegilor.  Înţeleg că a fost  discuţia de bani, acum 

este în discuţie şi licenţierea. Haideţi să împărţim aceste lucruri în două şi să nu se 
spună că în cazul în care nu  se obţine licenţa acest lucru se datorează clauzelor trecute 
de consiliului judeţean în actul adiţional.  

Dacă nu se obţine licenţa, reziliem contractul. Să lăsăm prima clauză şi să mai 
punem o clauză prin care să spunem că dacă nu se obţine licenţa în termen de 30 de 
zile de la neobţinerea licenţei, contractul se reziliază, urmând ca părţile renegocieze un 
alt contract pe situaţia pe care se află clubul.  Aceasta este o propunere.  
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Domnul  preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În momentul în care introducem clauze restrictive există posibilitatea ca acest 

lucru să fie motivaţie pentru neobţinerea licenţei.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Propunerea mea a fost făcută în sensul ca ei să nu se lege de faptul că există 

şansa ca ei să nu îşi plătească datoriile anterioare şi să se rezilieze contractul, iar 
federaţia să nu-i dea licenţa pentru că noi nu asigurăm întregul an competiţional.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, însă, noi mai avem o cale de atac în toată aceastră problemă, întrucât putem 

da clubul în judecată.  Domnul consilier judeţean Viorel Matei şi Bojin Titu au  dreptate 
când spun că primul alineat se referă la noul contract care intră în vigoare la 01 august 
2012. Deci, este vorba de două semestre începând cu 01 august 2012. Aceasta este 
observaţia actului adiţional şi dânşii au dreptate.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, noi avem un răspuns al federaţiei în acest sens?  Ştiţi ce mi 

se pare ciudat?  Din moment ce închiriaţi terenul pe 10 ani şi  se merge la federaţie cu 
un contract de închiriere pe o anumită perioadă, care e treaba federaţiei dacă se 
plăteşte sau nu? Clubul merge la federaţie, de bună credinţă, atunci în  ce bază poate 
federaţia să oblige consiliul judeţean să îi dăm  anumite facilităţi chiar dacă el nu 
plăteşte. Nu ştiu dacă m-aţi înteles ce am vrut să spun. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am înţeles şi nu prea.  Articoul 17 devine parte din contract.  În momentul în care 

punem condiţii apare semnul de întrebare în relaţia dintre club şi federaţie cu privire la 
existenţa contractului. Acest amendament devine parte din contract şi nu numai 
hotărâre aprobată.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Încerc să vă explic din nou. Deci, dumneavoastră mergeţi la federaţie cu un 

contract şi dumneavoastră nu vă plătiţi datoriile după primele 30, 60 sau 90 de zilei. În 
acest caz, federaţia poate să impună unei instituţii să dea un contract cuiva pe un an 
indiferent dacă plăteşte sau nu.  Acest lucru s-a înţeles, şi anume, că dacă introduc un 
amendament legal din punct de vedere juridic  şi contractual federaţia nu acceptă.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, federaţia nu acceptă licenţierea pentru că nu are garanţia că pentru un an de 

zile clubul respectiv are terenul.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Domnule preşedinte, discutăm despre această licenţiere ca şi când acest 

contract pe care îl punem în vigoare de la 01 august ar fi, de fapt cel care se depune 
pentru licenţiere. Acest lucru este fals pentru că noi discutăm despre contractul trecut pe 
baza căruia se obţine licenţa.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, licenţa se obţine pe baza contractului care intră în vigoare la 01 august 2012.  
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Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Dosarul de mâine este cu 01 august 2012, iar contractul vechi pe care îl avem în 

vigoare şi la care nu am făcut nici o adresă la federaţie cum că  Poli nu şi-au îndeplinit 
contractul.  

Haideţi să nu lăsăm să se înţeleagă că cineva nu vrea să dea mai departe.  
Suntem de acord să mergem mai departe cu Poli dar să găsim cadrul legal, 

întrucât acum suntem în ilegalitate. În condiţiile în care au datorii, şi dacă schimbăm 
acum şi introducem un termen de două semestre este în regulă, dar până la 01 august 
noi discutăm de contractul vechi.  

Prin urmare, în condiţiile în care suntem pe contractul vechi, dacă datoriile nu 
sunt plătite la zi nu putem discuta despre un alt contract pe viitor.  Aceasta este 
problema.   Să fie clar pentru toată lumea că dosarul de licenţiere care se depune miine 
nu este în baza contractului pe care îl aprobam astăzi.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dosarul pentru obţinerea licenţei se depune pe contractul care este valabil de la 

01 august 2012. Adică este pe noul sezon competiţional.  
 
Domnul consilier judeţean Cârceie Marius 
Federaţia nu are treabă cu consiliul judeţean ci cu clubul. Federaţia solicită 

clubului să facă dovada, din punct de vedere sportiv, că are terenul pe care să joace 
timp de un an de zile în prima ligă. Federaţia nu acceptă să i se bulverseze competiţia şi 
echipa să joace cine ştie pe ce stadion neacreditat.  Interesul federaţiei nu este dacă 
are sau nu datoriile plătite ci dacă are teren acreditat pe care poate să-şi desfăşoare 
activitatea sportivă.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Atunci în contract putem introduce o clauză prin care dacă timp de 30 de zile nu 

plăteşte datoriile i se ia terenul?  De ce trebuie să îi dăm două semestre? 
 
Domnul consilier judeţean Cârceie Marius 
Este nevoie de două semestre pentru că este vorba de un an competiţional. 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei 
Pentru că s-a dat tonul la discuţii şi interpretări, eu aş putea să îmi retrag 

amendamentul şi nu am nimic împotrivă să fac acest lucru.  Vreau, totuşi să vă spun că 
licenţa se obţine în momentul în care clubul face dovada la federaţie că şi-a plătit toate 
datoriile, inclusiv datoriile faţă de jucători şi terţi prestatori de servicii. Acest lucru este 
literă de lege la federaţie.  

Prin amendamentul meu am vrut să-i stimulez într-un fel să-şi plătească datoriile. 
Nu vor obţine nici o licenţă dacă nu duc dovada plăţii datoriilor.  Nu plătesc datoriile nu 
obţin licenţa.  

Că noi, consiliul judeţean, îl iertăm şi spunem că nu are datorii la noi e altceva, 
dar jucătorii cât şi fiscul nu îl va ierta.  

Prin urmare, îmi retrag amendamentul pentru că am fost înţeles şi interpretat 
greşit.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Având în vedere că domnul consilier judeţean Viorel Matei şi-a retras 

amendamentul supun la vot proiectul de hotărâre cu primul amendament aprobat.  
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Consiliul judeţean Timiş a respins proiectul de hotărâre cu  21  voturi „pentru „ din 
partea doamnelor /domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cârceie Marius, Chiforeanu Ioan, Coifan Viorel, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, De 
Maio Leontin, Gaita Oana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Nodiţi Gheorghe, 
Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Supuran Sorin, 
Szatmari Ştefan,  1 vot „împotrivă” din partea doamnei Milutinovici Emilia şi 10 abţineri 
din partea doamnelor/domnilor Băcanu Horea, Bojin Titu, Crişan Lelica,  Eftimie 
Mariana,  Negoiţă Adrian, Tiuch Cătălin, Cojocaru Elisabeta , Matei Viorel, Rotărescu 
Vasile, Suciu Matei.  

Având în vedere că este vorba de patrimoniu avem nevoie de 24 voturi „pentru” 
astfel încât proiectul de hotărâre să fie adoptat.  

 
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Cu permisiunea dumneavoastră intervin, însă nu mai fac aprecieri pentru că 

întotdeauna se consideră că fac pe deşteptul când discut despre asemenea probleme.   
Dumneavoastră aţi aprobat ca după şedinţa de plen a consiliului judeţean să 

discutăm în şedinţă reunită a comisiilor de specialitate  o problemă foarte importantă 
care ţine chiar de existenţa în viitor a acestei echipe.  

Nici nu mai are rost să discutăm pe comisii ceea ce ne-am propus să discutăm 
pentru că dumneavoastră din acest moment aţi blocat orice demers al licenţei întrucât 
nu aţi aprobat închirierea stadionului pentru sezonul următor.  

În regulamentul de licenţiere sunt prevăzute cinci criterii de licenţiere, astfel: 
1 – criteriul sportiv care este legat de faptul că jucătorii trebuie să fie legitimaţi, 

cei profesionişti trebuie să aibă contract, etc.  
2 – criteriul de infrastructură care cuprinde obligaţia să se facă dovada modului în 

care deţine stadionul în sezonul 2012 – 2013. Dacă nu îl deţine este un motiv pentru 
neobţinerea licenţei.  

3 – criteriul administrativ şi de personal care presupune o anumită structură 
organizatorică şi de  personal,  presupune să aibă director, medic, antrenor de o 
anumită categorie sportivă s.a.m.d; 

4 – criteriul juridic care ţine de organizarea juridică, actul constitutiv, modificările 
apărute în statut s.a.m.d; 

5 – criteriul financiar – este criteriul cel mai important şi pe care dumneavoastră îl 
tot discutaţi. Prin acest criteriu ei trebuie să dovedească în primul rând că nu au datorii 
faţă de alte cluburi de fotbal, faţă de angajaţi (jucătorii,  personalul de conducere şi 
administrativ), că nu au datorii faţă de asigurările sociale şi faţă de autorităţile fiscale.  

Prin urmare, dumneavoastră discutaţi aici despre criteriul financiar, iar la acest 
criteriu, din nefericire, lucrurile sunt foarte grave, fapt care demostrează că există motive 
să nu obţină licenţa şi nu trebuie să le mai punem şi noi piedici cu criteriul infrastructură.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Vă mulţumim domnule secretar.  
În acest moment dacă domnii consilieri judeţeni au fost lămuriţi cu criteriile 

prezentate de domnul secretar şi dacă consideraţi că nu trebuie să blocăm pe criteriul 
infrastructură, propun să reluăm votul. 

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Interesant este faptul că tocmai eu am fost cel care am spus că nu cunoaştem 

regulamentul federaţiei, iar dacă domnul secretar este aşa de deştept, îl felicit pentru 
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acest lucru, de ce nu ne-a spus de la început despre aceste criterii.  Sau acum chiar a 
vrut să facă pe deşteptul? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Ar fi trebuit să le ştiţi şi dacă nu, iată că le-aţi aflat acum.  Astfel că, în condiţiile în 

care aţi aflat despre criteriile prezentate de domnul secretar şi despre faptul că nu este 
cazul să blocăm pe criteriul infrastructură, vă propun să reluăm votul.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Dacă tot reluăm votul măcar să votăm lămuriţi.  Deci, încă o dată, vă rog să îmi 

spuneţi dacă există posibilitatea ca până la sfârşitul contractului actual, ca datoriile să 
se găsească într-o clauză de recuperare a lor, astfel încât să nu discutăm de 31 iulie 
2013.  

Domnule secretar, vă rog să ne spuneţi, dacă în relaţia contractuală pe care o 
realizăm de acum înainte  se poate regăsi o clauză, o condiţionare, prin care să fim 
convinşi că suma de bani ce reprezintă datoria către noi se poate plăti până la un 
anumit moment?  Aprobăm sau nu să le dăm două semestre. Vă rog domnule secretar 
să ne explicaţi încă o dată. Sau, haideţi să spunem că nu luăm nici un ban şi atunci sunt 
de acord să nu luăm nici măcar pentru utilităţi. Ştim foarte bine cum am stabilit 
împreună suma pentru 31 mii lei care se plătesc lunar pentru utilităţi, aceştia să fie, de 
fapt sprijinul consiliului judeţean.  Deci, nu cred că e bine să ne ascundem după deget şi 
să ne dăm unii mai frumoşi decât alţii. 

Vrem să ştim dacă, în condiţii reale, putem pune o clauză care să condiţioneze 
posibilitatea de recuperare a banilor sau de acum înainte, lăsăm consiliul judeţean care 
va fi în 2013 va discuta despre contractul din 213-2014.  Nimeni nu vrea să blocheze pe 
Poli, însă vrem să fim lămuriţi care este situaţia astăzi pentru că astăzi există un semn 
de întrebare asupra datoriei neachitate şi prelungirea contractului pe care atât l-am 
lungit încât nici noi nu mai ştim ce articol din contract este 16, 17 sau altul.  

Încă o dată întreb dacă există posibilitatea unei condiţionări sau considerăm că 
nu ne mai interesează acei bani şi dacă îi recuperăm bine dacă nu, asta e, i-am dat 
pentru sport. Rog colegii să voteze după ce îmi răspunde domnul secretar la întrebarea 
adresată.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Noi avem acest contract din 2006 şi în contract există o clauză specială prin care 

se prevede că nu se reînoieşte de drept ci doar anual pe baza aprobării consiliului 
judeţean, În fiecare an, consiliul judeţean a prelungit contractul prin act adiţional pe un 
an de zile şi,  de la caz la caz, pe baza propunerilor făcute de aparatul de specialitate şi 
ale dumneavoastră  s-au modificat şi clauzele contractului.  

În acest moment ne aflăm în situaţia în care până la 31.07.2012 avem un 
contract în vigoare pe baza căruia oricând putem să cerem plata, să calculăm 
penalităţile ş.a.m.d. Întâmplarea face că până la începutul anului 2011 am avut în 
paralel o convenţie de colaboarare prin care asiguram finanţarea în condiţiile obţinerii 
unor performanţe sportive. 

 Ei niciodată nu au plătit şi asta trebuie să fie clar pentru toată lumea.  Însă, când 
le dădeam banii pe performanţa sportivă acest lucru se făcea cu compensarea cu 
datoriile faţă de consiliul judeţean. Întrucât ei nu au obţinut licenţa în 2011 pentru 
sezonul următor (2011 -2012) , motiv pentru care au şi fost retrogradaţi,   în luna iunie, 
pentru că nu le-am mai dat banii, nu am mai putut face acea compensare  şi ei, efectiv 
din ianuarie 2011 până astăzi nu au plătit chiria.  
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Deci, pe baza contractului existent oricând putem să-i dăm în judecată sau să 
cerem rezilierea contractului.  Însă, acum vă întreb, de bun simţ, de ce până acum de 
şase ani de zile, cu toate că situaţia era aceeaşi, nu aţi solicitat să încetăm acest 
contract ? De ce ne solicitaţi acum să înceteze acest contract?  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Aş vrea să spun doar că domnul secretar a uitat să menţioneze că în momentul 

în care au ajuns în Liga a II-a am diminuat preţul şi chiria.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Aş vrea să-i readuc aminte domnului secretar care este foarte deştept şi 

recunosc acest lucru că acum câteva luni sau când era în Liga I, am propus să nu-i mai 
dăm. Domnia sa se întreabă de ce nu am anulat contractul.  Nu l-am anulat pentru că 
tot timpul le dădeam bani la sfârşitul anului cu  care ne compensam.  

Tot atunci vă întrebam de ce nu îi dăm contractul cu 1 leu şi suportăm noi dacă 
tot vrem să ajutăm cu adevărat clubul.   

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Este incredibil ce aud. Vă rog să încetaţi cu aceste  afirmaţii pentru că nu îi putem 

da chiria cu 1 leu. Mi se pare atât de populistă propunerea asta. Trebuie să înţelegeţi că 
este imposibil să facem acest lucru din punct de vedere legal pentru că este vorba de 
un raport comercial.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Spuneţi că este o propunere populistă şi că nu este legală dar nu este adevărat. 

Chiar dacă e un raport comercial se poate face acest lucru. M-am documentat, am mai 
întrebat şi eu pe alţii care sunt de specialitate şi mi-au spus că le putem da pe o sumă 
modică şi, pentru că stadionul este în proprietatea noastră, suportam noi cheltuielile cu 
utilităţile.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu putem suporta noi valoarea utilităţilor. Nu am consumat noi şi este o societate 

comercială.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Cred că am discutat pe această temă mai mult decât era necesar. Pe tema chiriei 

am discutat foarte mult şi am redus-o până la limita minimă posibilă.  Să o reducem şi 
mai mult, după părerea mea, cred că e imposibil.  Am arătat deschiderea maximă 
atunci, iar acum avem de hotărât un lucru.  Permitem sau nu să meargă cu acest 
contract pentru obţinerea licenţierii.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Nu putem trece din nou la vot pentru că domnul secretar nu mi-a răspuns la 

întrebare. Avem o condiţionare sau nu pentru viitorul act adiţional prin care să se 
prevede că vor plăti la un termen dat şi nu după un an. Altfel îi dăm pe un an de zile şi 
nu mai cerem banii. 

Domnule secretar,  aprobăm două semestre, sunt de acord. Dar altă condiţionare 
mai avem ?  Avem vreo posibilitate de a interveni până la 31 iulie 2013 ?  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, avem condiţionarea foarte clară.  Avem posibilitatea să mergem în instanţă şi 

să cerem rezilierea actualului contract care nu este respectat, respectiv dacă nu achită 
datoriile.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Deja mi se pare penibil ceea ce se întâmplă aici. Suntem 21 de „avocaţi” ai lui 

Poli împotriva unor colegi de-ai noştri.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, deja este o chestiune electorală, populistă.   
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Din partea cui este o chestiune electorală  aici? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu ştiu. 
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Vă spun eu, dacă nu ştiţi, cine a beneficiat de Clubul Poli, de şapte ani de zile.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Cine a beneficiat? 
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Păi unul dintre ei sunteţi dumneavoastră domnule preşedinte.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu? Mulţumesc! Dacă aţi început campania electorală în consiliul judeţean atunci 

cred că trebuie să supunem la vot şi chestiunea aceasta.  
 
Domnul consilier judeţean Sorin Supuran 
Acest subiect este dezbătut de mai bine de 4 -5 luni de zile. Au fost întâlniri în 

care liderii partidelor importante din Timişoara au dezbătut această problemă şi au 
căutat soluţii pentru a susţine Clubul Politehnica. Astăzi, am venit aici, am fost de acord 
cu amendamentul propus de Comisia economică. Sunt surprins văzând că unii colegi s-
au abţinut din cauza celui de-al doilea amendament, care până la urmă a fost retras. 
Rugămintea mea este să votaţi şi apoi să ne întâlnim să găsim soluţii pentru salvarea 
acestui club.  

Că este sau nu electorală această discuţie nu pot să spun. Ceea ce vreau să vă 
rog este să votaţi pentru că toţi cei care suntem aici iubim sportul, iar din punct de 
vedere al legalităţii am auzit părerile domnului secretar.  Votul nostru este de 
oportunitate şi fac un apel la colegi să reflecteze, să reluăm votul şi dăm şansa clubului, 
iar dezbaterile efective să le facem atunci când vom rămâne în cadru restrâns, respectiv 
într-o întâlnire cu toate grupurile de consilieri a tuturor celor patru partide.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun, vă mulţumesc.  În continuare, supunem din nou la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 28 voturi „pentru” din 

partea Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, 
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Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, 
Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, ,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel 
Gheorghe,  Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan şi două abţineri din partea doamnelor Mariana 
Eftimie şi Milutinovici Emilia.  

Proiectul de hotărâre fiind aprobat, aş vrea să mulţumesc PSD-ului că au votat şi 
că am putut să aprobăm contractul şi că au înţeles oportunitatea acestuia.  

De asemenea, vă urez să vă faceţi aceeaşi campanie electorală pe care am avut-
o eu în anii când se scria pe zidurile stadionului „Moartea lui Ostaficiuc!” şi în care eram 
bălăcărit de conducerea lui Poli. Tuturor celor care veţi câştiga sau veţi pierde consiliul 
judeţean vă doresc exact aceeaşi campanie electorală şi aceeaşi relaţie  pe care am 
avut-o şi eu cu conducerea lui BKP. 

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori  de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţia publică şi 

Comisia de urbanism. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consililiul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe,  Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan. 

 
 

Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind retragerea folosinţei gratuite a 
unui spaţiu din Palatul Administrativ.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consililiul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
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Daniel Gheorghe,  Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan.  

 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind aprobarea „Raportului privind 

stadiul realizării măsurilor din Programul integrat de gestionare a calităţii aerului 
pentru aglomerarea Timişoara, Comuna Remetea Mare şi Comuna Şag din judeţul 
Timiş”.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice şi Comisia pentru sănătate şi protecţie socială. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consililiul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă,  Bologa Gheorghe, Cârceie 
Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina 
– Emilia,  Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe,  Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan 
Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin 
 

 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 

funcţiilor publice al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Timiş pe anul 2012. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţia publică şi 

Comisia economică. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consililiul judeţean Timiş a aprobat  proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe,  Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari 
Ioan – Ştefan. 
 
 
 Punctul nr. 12 - Raport privind situaţia bunurilor Consiliului judeţean Timiş 
şi a unităţiilor subordonate ca urmare a inventarierii pe anul 2011. 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 În conformitate cu prevederile art. 122 din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2001, republicată, toate bunurile aparţinând unităţilor administrativ-teritoriale sunt 
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supuse inventarierii anuale. În consecinţă, vă prezentăm Raportul Comisiei Centrale de 
Inventariere care reflectă în sinteză rezultatul inventarierii bunurilor în anul 2011. 
 Dacă sunt discuţii?   
 
 
 
 Punctul nr. 13 - Raport privind activitatea desfăşurată în anul 2011. 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Preşedintele prezintă anual consiliului judeţean, potrivit dispoziţiilor art. 104 alin 
(3) lit. b) din Legea nr. 215/2001, un raport privind activitatea desfăşurată. 
 Raportul are o anexă care prezintă detaliat stadiul realizării Programului strategic 
de investiţii, aşa cum s-a solicitat la şedinţa Consiliului judeţean Timiş din anul 2011 la 
care s-a prezentat raportul de activitate pe anul 2010.  
 Dacă sunt discuţii?   
 

 
 Punctul nr. 14 – Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-economici ai investiţiei „Sistem integrat de 
management al deşeurilor în judeţul Timiş - Lucrări rutiere - Drumuri de acces la 
Staţia de transfer / Centrele de colectare (Timişoara, Deta, Jimbolia, Făget) şi 
Depozitele neconforme închise (Parţa, Buziaş, Jimbolia, Lugoj, Sânnicolau Mare, 
Făget)"  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Proiectul a fost discutat azi de dimineaţă în şedinţa reunită a comisiilor de 
specialitate şi a fost avizat favorabil.  
 Dacă sunt discuţii? 
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Aici avem de aprobat drumurile la platformele respective şi la deponeurile care 
trebuie  închise.  Din acest motiv îl rog pe domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu să 
ne precizeze situaţia în care se află aceste gropi de gunoi care trebuie închise, în a cui 
responsabilitate se află până la închiderea lor şi care este situaţia cu operatorul pentru 
deponeul de la Ghizela.  
 
 Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu  
 Stimaţi colegi, aşa cum v-am mai informat şi cu alte ocazii, în cadrul Sistemului 
Integrat de Management al Deşeurilor de la Ghizela, în 2011 au reuşit să finalizăm 
Deponeul de la Ghizela şi în anul 2012 avem graficul lucrărilor care fac parte din acest 
proiect, respectiv pregătim scoaterea la licitaţie pentru managementul  acestui proiect şi 
zilele astea sperăm să fie pus pe SEAP. Urmează apoi lucrările de închidere a gropilor 
de gunoi de la Parţa, Buziaş, Sînnicolau şi Făget după care avem pregătit şi ne-am 
propus să aprobăm astăzi  indicatorii centrelor de colectare care fac parte din acest 
sistem integrat al deşeurilor.  
 În acest moment, gropile de gunoi, cele care se află în raza unor oraşe aşa cum 
este Parţa, Buziaş, Sânicolau, Lugoj şi Făget au fost gestionate de către operatorii 
oraşelor respective (exemplu Timişoara – RETIM, Lugoj – SAMPREST etc) . În aceste 
condiţii, prin hotărârea consiliilor locale respective pentru elaborarea proiectului groapa 
respectivă s-a trecut în administrarea consiliului judeţean pentru a se întocmi proiectul şi 
pentru scoaterea la licitaţie în vederea închiderii acestor gropi.  
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 Până la câştigarea licitaţiei de către firma care va închide aceste gropi, 
responsabilitatea privind întreţierea şi grija faţă de mediu o are administraţia locală 
respectivă prin operatorul care a operat pe groapa respectivă.   
 Ştiţi că am obţinut o derogare de la Agenţia de Mediu pentru ca pe aceste zone 
să avem nişte depozite temporare avizate, astfel încât să se poată depozita gunoiul, iar 
ulterior, odată cu desemnarea operatorului de la Ghizela, să fie transportat în acest 
deponeu.  
 Referitor la operatorul de la Ghizela hotărârile comisiei au fost contestate în 
instanţă de către unii agenţi economici care au participat la licitaţie. Hotărârile 
judecătoreşti sunt în favoarea ADID, acesta fiind cel care s-a ocupat de licitaţie. Nu 
avem nota de fundamentarea a ultimei sentiţe.Sperăm să o primim cât mai repede să 
putem lua o decizie pe baza acestei note de fundamentare şi se va intra în procedura 
de clarificare cu agenţii economici care au rămas în competiţie prin ofertele depuse.  
 Avem tot interesul să avem operator pe Ghizela pentru a rezolva problema de 
management al deşeurilor la nivelul judeţului Timiş.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Vă mulţumesc domnule vicepreşedinte şi, în continuare supun la vot proiectul de 
hotărâre.  
 Consililiul judeţean Timiş a aprobat  proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Grecu Marian  Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca 
Daniel Gheorghe,  Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin 
 
 
 Punctul nr. 15  - Diverse. 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Dacă sunt înscrieri la cuvânt? 
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă  
 Domnule preşedinte, nu pot să nu mulţumesc PD-L-ului şi domnului secretar 
pentru ceea ce scrie în audit referitor la Clubul Poli.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Aţi citit raportul de audit? Nu are legătură cu PD-L.  
 Dacă sunt şi alte înscrieri la cuvânt?  
 Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 
 

PREŞEDINTE,                                     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ  
    Constantin OSTAFICIUC                                     Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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